

**CFH brings together solutions for 'AIR'**

The holding company, CFH GmbH, founded in 2008, links up companies which have made a reputation for themselves in turnkey solutions in air technologies. The corporate group focuses on health and safety at the workplace for people and machines with regards to air technology. The group offers patented solutions for air from production to transport to dust extraction, as well as cooling and heating.

CFH has shares in international subsidiaries and affiliated companies in Germany, Poland, France, Kazakhstan, Russia and China.

Here, we will introduce the group's core companies.

**CFT GmbH Compact Filter Technic**

CFT GmbH has specialised in the design and development of patented dust extraction equipment for mining and tunnelling applications throughout the world. Beyond this, CFT exclusively manufactures fans and silencers for Korfmann Lufttechnik GmbH and distributes them in selected countries. It also delivers them as part of turnkey solutions in the service sector and together with dust extraction equipment.

Additionally, CFT delivers comprehensive air technology packages inclusive of air-cooling and heating equipment as well as service packages for ventilating temporary tunnel construction sites.

CFT is regularly involved in major projects; for instance, it is now delivering a main mine ventilation system for surface installations at a Russian coalmine.

**DFT GmbH Deichmann Filter Technic**

DFT GmbH also does its utmost to put the fight against dust on track. Since it was founded in 1947, the company has developed to become a leader in the technology of industrial dust extraction.

At present, the company's orders include the delivery of a decentralised dust extraction system for surface and underground use in Chile's biggest copper mine.

**CST GmbH Customer Savings Technology**

High quality equipment which has already proved its mettle in operation is a cost-effective alternative for mine operators and tunnel constructors as well as their contractors.

CST GmbH has taken on the task of selling, renting and re-marketing second-hand mining and tunnelling equipment. ■

**LATEST REFERENCES  
(not exhaustive)**

- ▶ Tunnel SNCF - Avignon / France
- ▶ NorthConnex Tunnel / Australia
- ▶ WestConnex Tunnel / Australia
- ▶ Qindao Metro / China
- ▶ Shenzhen Metro / China
- ▶ Stuttgart 21 / Germany
- ▶ Semmering Base Tunnel / Austria
- ▶ Munich Metro / Germany
- ▶ Cologne-Frankfurt High-Speed Railway / Germany
- ▶ Frankfurt City Tunnel / Germany

# CFH GROUP

**CFH fait tout pour l'air**

Créée en 2008, la holding CFH GmbH regroupe des entreprises qui se sont fait un nom dans le domaine du traitement de l'air en proposant des solutions clés en main. Le groupe se consacre à la qualité de l'air que respirent les employés sur les postes de travail. Il propose des solutions brevetées allant de la production au dépoussiérage ainsi qu'au refroidissement et au chauffage de l'air, en passant par le transport.

CFH détient des parts dans des filiales et sociétés en Allemagne, Pologne, France, Kazakhstan ainsi que Russie et Chine.

Présentation des principales entreprises du groupe.

**CFT GmbH Compact Filter Technic**

CFT GmbH s'est spécialisée dans le développement et la fabrication d'installations de dépoussiérage pour l'exploitation minière et les travaux souterrains. De plus, CFT fabrique en exclusivité les ventilateurs et silencieux de la société Korfmann Lufttechnik GmbH et en assure la distribution dans de nombreux pays. Des solutions complètes clé en main sont offertes dans le domaine du dépoussiérage.

Par ailleurs, CFT fournit des installations de traitement de l'air : refroidissement et chauffage, ainsi que des prestations globales pour la ventilation de chantiers de rénovation de tunnel.

CFT participe régulièrement à des projets de grande envergure : l'entreprise livre en ce



Installation de dépoussiérage en Mauritanie.

moment la ventilation principale d'une mine en Russie.

**DFT GmbH Deichmann Filter Technic**

DFT GmbH fait elle aussi le maximum pour lutter efficacement contre les poussières. Depuis sa création en 1947, l'entreprise est devenue un leader technologique du dépoussiérage industriel.

L'entreprise travaille actuellement sur le dépoussiérage complet, en souterrain et en surface de la plus grande mine de cuivre du Chili.

**CST GmbH Customer Savings Technology**

Des équipements de haute qualité, dont la robustesse a déjà été éprouvée sur le terrain, sont des alternatives intéressantes pour les exploitants de mines et entreprises de génie civil. CST GmbH s'est donné pour mission de reconconditionner, vendre et louer des équipements d'occasion destinés à l'industrie minière et aux travaux souterrains. ■

Ventilation de chantier aéroport de Francfort.



**CFH GmbH**

**Beisenstrasse 39-41**

**45964 Gladbeck - Germany**

**Tél. +49 2043 4811-0 - Fax : +49 2043 4811-900**

**mail@cfh-group.info**

**www.cfh-group.info**